
ZÁPIS 

ze zasedání zastupitelstva obce Býšovec konaného dne 7.2.2019 od 18,00 hod v 

obecním domě v Býšovci 

Přítomni: Petr Pecina, Tomáš Uhlíř, Jiří Martínek, Stanislav Martinek, František 

Smolík, František Křenek, Štoudek Petr 

Omluveni:  

Program:   1.Zahájení 

       2. Schválení programu zasedání 

                 3. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu 

        4. Plnění úkolů plynoucích z rozpočtu 2019              

                  5. Různé záležitosti obce  

                  6. Diskuze  

         7. Závěr 

       

ad1) Starosta p. Uhlíř  přivítal všechny přítomné, seznámil je s programem a zahájil   

zasedání  obecního zastupitelstva.   

Ad2) Zastupitelstvo jednohlasně schválilo program zasedání    

 Pro 7  proti 0  zdržel se 0   

Ad3) Zastupitelstvo provedlo volbu zapisovatele: p. Jiří Martinek, ověřovatelé zápisu   

František Křenek, Petr Pecina 

Pro 7  proti 0  zdržel se 0   

                                                                                                                                                                                                 

Ad5) Zastupitelstvo projednalo a schválilo rozpočtové opatření 6/2018, které je 

součástí tohoto zápisu  

Pro 7  proti 0  zdržel se 0 

 

 

 

 



 

Ad5) Zastupitelstvo projednalo a schválilo prodej pozemku 273/4 v k.ú. Smrček panu 

Bělákovi  

 

 Pro 7  proti 0  zdržel se 0 

 

Ad5) Zastupitelstvo projednalo a schválilo koupi pozemku 490 a pozemku 224/2  oba 

v k.ú. Smrček  

 

 Pro 7  proti 0  zdržel se 0 

 

Ad5) Zastupitelstvo projednalo a schválilo veřejnoprávní smlouvu s Diecézní 

charitou Brno 

 Pro 7  proti 0   zdržel se 0 

 

Ad5) Zastupitelstvo projednalo a schválilo úpravy územního plánu v rozsahu 

výkonové fáze 1 a výkonové fáze 2  

 Pro 7  proti 0   zdržel se 0 

 

Ad5) Zastupitelstvo projednalo a schválilo provozní řád kulturního domu ve Smrčku 

dle předloženého návrhu 

 Pro 5  proti 0   zdržel se 2 

 

Ad5) Zastupitelstvo projednalo a schválilo zrušení účtu u Fio Banky a převedení 

veškerých finančních prostředků na účet obce v Komerční bance 

 Pro 7  proti 0   zdržel se 0 

 

 

 



 

 

Ad6) Do diskuze se nepřihlásil NIKDO 

 

Ad7) Na závěr starosta poděkoval všem přítomným za účast a zasedání 

ve 20:00hod ukončil 

 

Ověřovatelé zápisu:        Starosta           

František Křenek, Petr Pecina                                                          Tomáš Uhlíř 

 

Zapsal: Jiří Martínek                                                                         

                                                                                                                                                                       


